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Verslag bestuursvergadering cultuurraad 10 november 2020  
 
 
Aanwezigen:  
André Gielen, Marc Dedecker, Yannick Eurlings, Edith Cuypers, Brecht Vanhengel, Laurent Bijnens,  
Walter Vandeneede, Martin Van der Sman, An-Sofie Weytjens 
 
Verontschuldigd: Kristof Vanhengel, Leon Hensels, Luc Daenen 
 
Afwezigen: Annick Thijs 

 
  

1. Verslag vergadering van 8 september 2020 

 
o Het verslag werd via mail goedgekeurd door de raad. 

 
2. Afgelopen activiteiten 

 
o St. Hubertusfeesten/slipjacht: afgelast 

-> enkel de slipjacht is doorgegaan met de ruiters 
o Reveil 1/11: Afgelast, voorbereidingen waren lopende samen met Heidegalm -> volgend jaar 

toepassen indien mogelijk voor de muzikanten 
o Boekenbeurs, tentoonstelling VTBkultuur en Ferm Zutendaal: uitgesteld wegens de nieuwe 

corona gerelateerde maatregelen. 
 
 

3. Komende activiteiten 
 

o 11/11 herdenking + vredesboom + Bank Ferm Zutendaal: Onthulling van de nieuwe boom en 
bijkomende aanleg op het Vijverplein zal niet doorgaan. Burgemeester en kleine delegatie K.V.O.V. 
brengen een bloemenhulde aan de begraafplaats en het monument aan de kerk. We kijken samen 
met het bestuur wat mogelijk is zodra er betere vooruitzichten zijn. 

o Kunstendag voor Kinderen 15/11: Afgelast wegens de nieuwe corona gerelateerde maatregelen. 
o Algemene vergadering cultuurraad: Kan niet plaatsvinden zoals gewoonlijk.  

Doen we hier een algemene mailing over, zodat verenigingen indien ze vragen hebben, deze toch 
kunnen stellen aan ons? Of stellen we het uit tot het voorjaar als er misschien meer mogelijk is? 
Inleveren subsidiedossiers is dit jaar ook niet nodig, er zal een gemiddelde van de voorbije 2 jaar 
uitbetaald worden. 
 -> er zal een algemene mail opgesteld worden naar de verenigingen om hun op de hoogte te brengen 
i.v.m. de afgelaste algemene vergadering. Er wordt nog eens aangehaald dat er dit jaar geen dossier 
moet opgemaakt worden voor de werkingssubsidies. Via deze weg kunnen ze ons ook contacteren 
met eventuele vragen. 

o Poëzieavond 12 feb. 2021: Gezien de omstandigheden werd beslist de cultuurprijs een jaar uit te 
stellen en de Poëzieavond in de plaats te organiseren. Zo hopen we op een zaal die volledig gevuld 
mag worden tegen dat de Cultuurprijs in 2022 georganiseerd wordt. Edith geeft wat uitleg over de 
aangestelde artiesten. Het is niet mogelijk en om het tijdens de week van de Poëzie te laten 
plaatsvinden, maar we proberen naar de volgende edities toe te combineren. 

o Schans Anders 2021: Het alternatief concept ligt nog klaar van vorige zomer. Indien mogelijk gaan 
we dit toepassen volgende zomer. 
 

4. Soennes en Swaerdes 
Nieuwe erfgoedbeweging - info@soennesenswaerdes.be 
Een eerste vergadering leverde al veel geïnteresseerden op 

 
5. Zutendaal in de pers 

- HBVL-enquête: meest tevreden inwoners van Limburg 
- Finalist Fietsgemeente/stad 2020 
-> Yannick geeft een kort overzicht van de uitslagen die ook in de Oosterzon vermeld staan. 
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6. Corona info 
 

o Werkingssubsidie en Coronasubsidie: 
Het coronasubsidieplan is goedgekeurd door de gemeenteraad na een lichte aanpassing op advies 
van de sportraad. Elke vereniging ontving een overzicht met alle maatregelen. We overlopen deze lijst. 
Voor het punt rond de projectsubsidies binnen de coronatoelage, ligt momenteel een reglement ter 
goedkeuring klaar voor de gemeenteraad van eind november. We wachten af of dit goedgekeurd 
wordt en delen het dan met alle verenigingen. 
 
> Raadslid Martin van der Sman meldt dat hij niet akkoord gaat met punt 6 over de projectsubsidie 
binnen corona: meer specifiek over het feit dat deze pas zal ingaan op 1 november 2020. 
 

o Preventieplan Zutendaalse accommodatie 
Er werd een preventieplan opgesteld om het gebruik van de Zutendaalse accommodatie zo eenduidig 
en veilig mogelijk te maken volgens de huidige coronamaatregelen.  
Dit werd aangepast na de laatste maatregelen. Het aantal personen per lokaal werd verduidelijkt. 
Momenteel is er een totaalverbod op het gebruik van de gemeentelijke lokalen. 
 

7. Bibliotheek 
 

o De nieuwe bibliothecaris An-Sofie Weytjens is ondertussen gestart en licht de komende projecten toe. 
- er is een boekenschuif geïnstalleerd om de boeken in te leveren na de uren, veel positieve reacties. 
- ze zijn de collectie aan het doornemen om te zien welke boeken weg mogen en welke nieuwe in de 
plaats 
- er gaar een heropstart komen van de werkgroep rond de Bib. Momenteel zijn we op zoek naar extra 
leden, indien iemand interesse heeft kan hij/zij zich melden bij An-Sofie. 
 
 

8. Subisidiereglement en huishoudelijk reglement cultuurraad 
 

o De geplande vergadering van 9/11 is niet kunnen doorgaan wegens de nieuwe corona maatregelen. 
Ook is het nog niet mogelijk geweest om hier al voorbereidend werk rond te doen vanwege het 
bijkomende werk rond de corona-maatregelen. 
Aangezien de subsidies dit jaar al berekend zijn, focussen we ons om de reglementen in orde te 
hebben tegen de volgende indiening van de dossiers. 
-> Brecht start dit jaar nog met de voorbereidingen om een aanzet te doen. 
 
 

9. Aanvraag projectsubsidies 
 

o Ferm Zutendaal viert haar 100-jarig bestaan en vroeg een projectsubsidie aan voor hun werkjaar. 
Deze vraag werd door het CBS behandeld. Hieruit is een subsidieoverzicht gekomen voor 
verenigingen indien ze een aanvraag tot steun vragen voor hun jubileum 
 
Jubileum                               financiële steun 
50 jaar                                   125,- EUR 
60 jaar                                   250,- EUR 
65 jaar                                   375,- EUR 
70 jaar                                   500,- EUR 
75 jaar                                   625,- EUR 
80 jaar                                   750,- EUR 
85 jaar                                   875,- EUR 
90 jaar                                   1.000,- EUR 
95 jaar                                   1.125, EUR 
100 jaar                                 1.250,- EUR 
 
Voor de tentoonstelling konden ze wel nog een projectsubsidie aanvragen. Gezien deze niet heeft 
kunnen plaatsvinden, wachten we voorlopig het initiatief af van Ferm indien ze een nieuwe poging 
gaan doen voor de organisatie hiervan. 
 

o Momenteel ligt er een reglement ter goedkeuring bij het CBS en de gemeenteraad voor het einde van 
de maand. Hierin werd opgemaakt wat de voorwaarden zijn om een subsidie te krijgen voor  
- het coronaproof maken van een evenement 
- projectsubsidie voor een vernieuwend initiatief rekening houdend met de coronamaatregelen. 
In het voorstel staat momenteel dat de steunmogelijkheden gelden voor evenementen tussen  
1 november 2020 – 31 december 2021. De aanvragen die de vorige vergadering meegedeeld werden, 
kunnen hier dus geen aanspraak op maken. 
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10. Varia  
 

o Project missionarissen 
 

o Onder de Radar 
 

o Vergaderingen voor komend jaar vastleggen. 
Voorstel: tweede dinsdag van de oneven maanden. 
D.w.z. op 12/1 - 9/3 – 11/5 – 13/7 – 14/9 – 16/11 (om 16u.) 

 
o Edith vraagt naar de mogelijkheden van een openbaar toilet in Zutendaal. 

Dit werd al verscheidene keren aangevraagd. 
➔ Brecht bekijkt wat het standpunt van het schepencollege hierrond is. 

 
 
 
 
 


